
Mirni peči po tem dnevnem redu: 1. Po
ročilo predsednika. 2. Načrt in razdeli
tev prosvetnega dela. 3. Šolstvo v Ru
siji, spomini na ujetništvo; poroča tov. 
Lojze Ivanetič. 4. Naše stanovske zade
ve. 5. Slučajnosti. Železniška zveza je 
od obeh strani zelo ugodna za prihod in 
odhod. Za obed naj se vsak javi pri tov. 
šolskemu upravitelju v Mirni peči. Ra
zun vseh starih pričakuje tudi nekaj 
mlačnežev — odbor. 

= ODBOROVA SEJA OKRAJNEGA 
UČITELJSKEGA DRUŠTVA ZA LJUB. 
LJANSKO OKOLICO bo na dan sv. Jo
žefa, 19. marca t. 1. ob 9. uri v »Učitelj
ski tiskarni«. Posebno važno — zato naj 
se iste udeleže tudi drugi člani. — V Zg. 
Šiški, 9. marca 1925. — Avg. K o r b a r , 
predsednik 

= UČITELJSKO DRUŠTVO ZA 
OKRAJ SV. LENART V SLOV. GORI
CAH zboruje v sredo, dne 18. marca 
1925 ob 10. uri pri Sv. Lenartu v Slov. 
goricah s sledečim dnevnim redom: 
1. Poročilo predsedstva. 2. Pouk v na
ravi (Jakob Stuhec). 3. Zaščita zanemar
jene dece (Franjo Jakopec). 4. Predlogi 
in slučajnosti. Udeležba obvezna, odsot
nost se mora opravičiti. Šolski upravite
lji oziroma poverjeniki prinesejo člana
rino za prvo tromesečje. — Odbor. 
Poročila: 

+ UČITELJSKO DRUŠTVO ZA 
OKRAJ SV. LENART je imelo dne 14. 
januarja 1925 v osnovni šoli pri Sv. Le
nartu svoj redni občni zbor. 

Tov. p r e d s e d n i k pozdravi na
vzoče članstvo, kakor tudi dva gosta 
gdč. Voduškovo in g. Kocuvana, nakar 
preide k dnevnemu redu. 

Poročilo tov. predsednika o delova
nju društva v minulem letu, kakor tudi 
o seji širjega sosveta v Ljubljani dne 5. 
januarja 1925 je članstvo z zanimanjem 
poslušalo. Učiteljska organizacija naj ^e 
ne vmešava in ne vdinja raznim pol!c.č
nim strankam, marveč naj ostane vedno 
le stanovska, kajti le tako bomo lahko 
imeli na stanovskem, kakor tudi na šol
skem polju najlepše uspehe. Razne reso
lucije posameznih organizacij naj se ne 
objavljajo v različnih političnih časopi
sih, vse naj gre pied forum ožjega ozi
roma širjega sosveta. Glede dravograj
skih resolucij in dopisa Slomškove zve
ze se je vnela živahna debata. Predsed
nik povdarja tudi. da so v našo organi
zacijo vsakomur odprta vrata, ki pr po
znava narodno edinstvo. 

Poročilo tov. tajnice, kakor tud; tov. 
blagajnika se vzame z odobravanjem na 
znanje. 

Odbor je bil izvoljen z vzklikom, in 
sicer predsednik Velnar Jože; podpred
sednik Kranjc Franjo; tajnica Vera Bra
čič; blagajnik Štuhec Jakob. 

Članarina za leto 1925 se določi: 
aktivni učitelji 140 Din. upokojenci 80 
Din. z učitelji poročene učiteljice 70 Din. 
Članarino pobirajo mesečno šolski upra
vitelji. 

Predavanje. Valko Razinger: »N o 
ve s m e r n i c e r i s a n j a na osn. 
š o 1 i«. Predavatelj je uvodoma omenil 
razne mape in ureditev risb in nam nato 
podal risanje metodično iz samega za
četka pa do najvišje stopnje. Povdarja 
posebno, kako dober pripomoček učen
ce navaditi na čistoto, je način škrop 
ljenja. Podal nam je res nove smernice, 
vendar pa niso bili poslušalci zadovoljni. 
Razvila se je živahna debata, koje cilj 
je bil, prostoročno risanje naj se nasla
nja na kmetijsko  prirodoznanski pouk, 
kajti takole risanje bodo naši učenci naj
bolj rabili. 

Resolucije. Tov. Jakopec predlaga 
sledeči resoluciji: 

1. Nova narodna skupščina naj pri
stopi takoj k izdelavi enotnega šolskega 
zakona za celo državo. 

2. Izplačajo naj se diference od 1. 
oktobra 1923 do 1. maja 1924. 

Prihodnje zborovanje se določi na 
c\rtp 11 m a r r a 102.S 

Iz naše stanovske 
organizacije. 

Gibanje okrajnih druStev 
v Sloveniji. 

Vabila: 
= NOVOMEŠKO UČITELJSKO 

DRUŠTVO zboruje v sredo 18. marca 
t. 1. ob 9 uri dopoldne v osnovni šoli v 


